

健康

在職先導計劃

Health@work.hk Pilot Project



嘉許典禮暨分享會

Recognition Ceremony cum Sharing Forum

日期：2012年5月18日(星期五)

時間：下午2時至5時

地點：九龍旺角上海街555號香港旺角朗豪酒店，7樓朗豪宴會廳

目的：表揚先導機構的參與及努力，並透過專題演講、分享環節和海報展示，總結和分享「先導計劃」的寶貴經驗及心得，藉以開始第二階段的推廣工作。

對象：工商機構、先導機構、對「健康在職計劃」有興趣的機構和健康促進合作伙伴。

如欲參與上述嘉許典禮暨分享會或查詢詳情，請聯絡徐夢琳女士(電話2110 2125或電郵 healthatwork@adsfax.com.hk)。

Date : 18 May 2012 (Friday)

Time : 2:00 pm to 5:00 pm

Venue : Langham Place Ballroom, 7/F, Langham Place Hotel Hong Kong, 555 Shanghai Street, Mongkok, Kowloon, Hong Kong

Objectives : To give recognition to pilot organisations which have taken part and contributed in significant ways; to facilitate experience sharing through talks, presentations and poster display; and to kick start the next phase of workforce health promotion.

Target audience : Business corporations, pilot organisations, companies interested in participating in the Health@work.hk Project and health promotion partners.

Should you wish to participate the captioned Recognition Ceremony cum Sharing Forum or need more information, please contact Ms. Emma Xu at 2110 2125 or email healthatwork@adsfax.com.hk.

關於健康在職先導計劃

工作間不僅是上班族消耗最長時間的地方，而且亦會直接影響員工的身心和社交健康，繼而影響家庭和社會。香港有超過三百萬工作人口，故工作間是協助市民建立健康生活模式的理想場所。

為響應「促進健康：香港非傳染病防控策略框架」和應對非傳染病個案不斷攀升的情況，衛生署於2010年在工作間試行「健康在職先導計劃」，效果理想。本計劃旨在支持、引導、推動和鼓勵僱主與員工一同營造有利健康的工作環境，令大家活得更健康。

About Health@work.hk Pilot Project

For the working population, the workplace is not only where most of the time is spent but one which directly influences physical, mental and social well-being to impact on family and the community. As there are more than three million people in the workforce, the workplace offers an ideal setting to engage people in healthy lifestyles.

In response to the Strategic Framework for Prevention and Control of Non-communicable Diseases (NCD) and an anticipated rising trend of NCD in Hong Kong, the Department of Health launched the "Health@work.hk Pilot Project" in 2010 with favourable outcome. The Pilot Project calls on employers and employees to join hands to create a working environment that supports, guides, motivates and encourages everyone to live in better health.



衛生署
Department of Health